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Abstract (en)
The present invention relates to the use of data processing applied to the production of wallpaper. The ink-jet colour printer is connected to a
guillotine, and this printing assembly together with the guillotine is controlled by a computer (8), the mass memory of which contains a software
corresponding to the decorative designs, thus enabling the user to select the design and colouring and to carry out the personalised production
of his wallpaper, and said printer (2) is coupled mechanically by means of a running track to a guillotine (12), the assembly as a whole being
supported by the frame of the machine. The breadth cutting device is composed of two circular shears (12) and is controlled by computer (8) for the
displacement of a shear according to the choice of said breadth made by the user. The invention is used for the production of wallpaper. <IMAGE>

Abstract (fr)
La présente invention concerne l'utilisation de l'informatique appliquée à la fabrication du papier peint. L'imprimante couleur à jet d'encre est
reliée à un massicot et que cet ensemble imprimante plus massicot est piloté par un ordinateur (8) dont la mémoire de masse contient un logiciel
correspondant aux motifs décoratifs, ce qui permet à l'utilisateur de choisir le motif et les coloris et de procéder à la fabrication personnalisée de son
papier peint, et que ladite imprimante (2) est couplée mécaniquement par un chemin de roulement à un massicot (12), l'ensemble étant supporté
par le châssis de la machine. Le dispositif de coupe de la largeur des lés est composé de deux cisailles circulaires (12) et piloté par ordinateur (8)
pour le déplacement d'une cisaille selon le choix effectué de ladite largeur par l'utilisateur. L'invention s'applique à la fabrication du papier peint.
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